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استاندار ایلام:
زائران 13 استان از مرز مهران 

عبور می کنند
گروه  ســپهرغرب، 
اســتان ها: اســتاندار 
براســاس  گفت:  ایلام 
تقسیم بندی استان های 
کشور برای تردد زائران 
اربعیــن حســینی از 
مصوب  امسال  مرزها، 
شد که زائران 13 استان 
عبور  مهــران  مرز  از 

کنند.
به گزارش ســپهرغرب 

به نقل از روابط عمومی اســتانداری ایلام، قاســم سلیمانی 
دشتکی در نشست ستاد اربعین اســتان ایلام که در پایانه 
مرزی مهران برگزار شد، اظهار داشت: تحولات بسیار خوبی 
نسبت به سال گذشــته برای آماده ســازی زیرساخت های 

اربعین 96 در مرز مهران صورت گرفته است.
وی افــزود: بخش قابــل توجهی از چهــار بانده کردن 
جاده ایــلام به مهران تا هفتــم آبان ماه آماده می شــود و 
تمهیدات لازم برای آسفالت پارکینگ، روشنایی، تامین آب 

آشامیدنی و دیگر خدمات ضروری اندیشیده شده است.
اســتاندار ایلام یادآور شد: 500 دســتگاه کانتینر برای 
کنتــرل و هدایت جهت ورود به پایانه در پنج گیت مختلف 

قبل از ایام اربعین در مرز مهران مستقر می شود.
وی با بیان اینکه همه موظف به اجرای تصمیمات ستاد 
اربعین هستند، گفت: تاکنون 50 درصد اعتبار اربعین واریز 

شده است و در زمینه تجهیزات و اعتبار مشکل نداریم.
اســتاندار ایلام اعتبارات اربعین امســال را 170 میلیارد 
ریال اعلام کرد و ادامه داد: از این میزان تاکنون 85 میلیارد 
ریال واریز شــده و 50 درصد باقیمانــده نیز تخصیص پیدا 

کرده است.
وی اضافــه کــرد: 40 میلیارد ریــال نیز بــرای ایجاد 
نیوجرســی و خط کشی خطوط جاده اصلی ایلام به مهران 

اختصاص یافته است.
سلیمانی دشتکی با اشاره به دیدار خود با استاندار واسط 
عــراق گفت: 10 روز قبل از اربعین و پنج روز بعد از اربعین 
حسینی یک ستاد مشترک با هماهنگی مسئولان 2 استان 

برای رسیدگی به مشکلات احتمالی تشکیل می شود.
وی خاطرنشــان کرد: یازدهم آبان ماه نیز جلســه ای در 
شــهر کوت عراق برای پیگیری آخرین اقدامات انجام شده 

برگزار خواهیم کرد.
بر اساس تقسیم بندی استان های کشور برای تردد زائران 
اربعین حســینی از مرزها، امسال مصوب شد که زائران 13 

استان از مرز مهران عبور کنند.
طبق مصوبه طرح تردد زائران حســینی در ایام اربعین 
و تقســیم بندی استان ها، زائران اســتان های تهران، البرز، 
قزوین، قم، مرکزی، گیلان، مازندران، گلســتان، ســمنان، 
لرستان، خرســان رضوی، خراسان شــمالی و ایلام از مرز 

بین المللی مهران تردد می کنند.
خروجــی مرزی مهران در جنــوب باختری و فاصله 90 
کیلومتری شــهر ایلام کانون اصلی آمد و شــد گردشگران 

مذهبی کشورهای عراق و ایران است.

خبــر
رئیس کمیسیون حقوقی شورای اسلامی شهر سنندج:

عدم اجرای آراء کمیسیون ماده100 
موجب ایجادفضا برای سودجویان 

می شود
ســپهرغرب، گروه اســتان ها: رئیس کمیسیون 
حقوقی شــورای اسلامی شهر ســنندج گفت: عدم 
آراء کمیســیون های ماده صد و 77 موجب  اجرای 
فراهم شدن فضای فعالیت برای سودجویان می شود.

فرزاد زارعی در جلســه کمیسیون حقوقی شورای شهر 
که به منظور ارائه راهکار مناسب در خصوص کنترل ساخت 
وســاز غیر مجاز با حضور جمعی از نمایندگان دستگاه های 
مرتبط در دفتر شهردار تشکیل شد، گفت: این کمیسیون به 
طور ویژه در راستای ممانعت از ساخت و ساز های غیرمجاز 
در ســطح شــهر احکام صادره از کمیسیون های مختلف را 

پیگیری می کند.
وی به تشکیل اکیپ مشــترک دستگاه های متولی حفظ 
اراضی ملی اشاره کرد و اظهارداشت: این دستگاه ها تاکنون در 
راســتای حفظ و ممانعت از تصرف اراضی ملی و جلوگیری از 

ساخت وسازهای غیرمجازعملکرد مطلوبی داشتند.
وی با اشاره به اینکه بیشتر آراء صادر شده درکمیسیون 
ماده صد و مــاده 77 اجرایی نمی شــود، عنوان کرد: این 
مســئله خود یک آســیب اســت که فضا را برای فعالیت 

سودجویان مهیا می کند.
رئیس کمیسیون حقوقی شورای اسلامی شهر سنندج بر 
تشــکیل کمیته پیگیری اجرای احکام کمیسیون ماده صد 
و ماده 77 در شــهرداری تاکید کــرد و گفت: از طریق این 
کمیته حمایــت لازم در خصوص اجرای کامل احکام صادر 

شده انجام می شود.
زارعی اضافه کرد: بی شــک پیگیــری اجرای احکام هم 
منجر به افزایش درآمد شــهرداری شــده و هم می تواند در 

کاهش ساخت و ساز غیر مجاز تاثیر بسزایی داشته باشد.
رئیس کمیسیون حقوقی شورای شهرسنندج با انتقاد از 
عملکرد برخی از ادارات گفت: متاسفانه برخی از دستگاه های 
دولتی برای احداث ساختمان های جدید هیچگونه مجوزی 
از شهرداری دریافت نمی کنند و خود سرانه اقدام به ساخت 

وساز غیر مجاز می کنند.
زارعــی اضافه کــرد: امیدواریم با تعامــل و همکاری 
تمامی دســتگاه ها بتوانیم در راســتای کاهش ساخت و 
ســاز غیر مجاز در سطح شــهر اقدمات مناسبی را انجام 

دهیم.

مدیر زراعت جهاد کشاورزی ایلام خبر داد:
پیش بینی برداشت 12 هزار تن کلزا 

از کشاورزان ایلام

زراعت جهاد  مدیر  اســتان ها:  گروه  سپهرغرب، 
کشــاورزی ایلام گفت: با برنامه هــای انجام گرفته 
در فصل کشــت، بیش از 12 هزار تن کلزا در استان 

برداشت می شود.
حشمت زرین جوب اظهار داشت: با توجه به اینکه میزان سطح 
زیر کشت کلزا هفت هزار هکتار سهمیه ابلاغی استان است تاکنون 
شــش هزار و 500 هکتار از این میزان کشت شده است که طی 

فرصت باقی مانده مابقی نیز کشت خواهد شد.
وی ادامــه داد: بر اســاس برنامه های انجــام گرفته و با 
توسعه فصل کشت و شــرایط آب و هوایی مناسب بیش از 

12 هزار تن برداشت خواهیم داشت.
وی ادامه داد: سال گذشته شش هزار تن کلزا در استان 
تولید شده است، همچنین با توجه به این که اراضی استان 
ایلام در مناطق گرمســیری به عنوان یکی از مستعدترین 
استان های کشور در تولید کلزا است هم اکنون استان رتبه 

هفتم تولید کلزا را در کشور به خود اختصاص داده است.
مدیر زراعت جهاد کشاورزی ایلام همچنین در خصوص 
میزان سطح زیرکشت گندم عنوان کرد: در استان به میزان 
81 هزار هکتار گندم دیم و 45 هزار هکتار گندم آبی کشت 
آن پیش بینی شــده است که میزان تولید و سهمیه ابلاغی 

280 هزار تن تولید آن است.
وی افزود: از اقداماتی که در راستای تولید گندم صورت 
گرفته است می توان به تولید فرآوری و توزیع نزدیک به 20 
هزار تن بذور اصلاح شده از 17 رقم مناسب شرایط متفاوت 
اقلیمی اســتان توسط 14 شرکت فرآوری بذور فراهم شده 

است که بین کشاورزان توزیع شود، اشاره کرد.
وی افزود: همچنین ســموم و کودهای شیمیایی نیز به 

میزان کافی در این راستا تدارک دیده شده است.

فرماندار ایلام خبر داد:
برپایی 3 ایستگاه صلواتی 
طی ایام اربعین در شهر ایلام

سپهرغرب، گروه استان ها: فرماندار ایلام از برپایی 
سه ایســتگاه صلواتی طی ایام اربعین در شهر ایلام 

خبر داد.
معــروف بســطامی روز گذشــته درجلســه بررســی 
زیرساخت های اربعین بیان کرد: در شهرستان سه ایستگاه 
صلواتی از میدان ارغوان، کمربندی شرقی شهرایلام نرسیده 
به تونل و شــهر چوار برای پذیرایی زواراربعین حسینی برپا 

می شود.
فرمانــدار ایلام از آمادگی زیرســاختها بــرای پذیرایی 

واسکان زوار اربعین حسینی در شهرستان خبر داد.
وی همچنین از تشــکیل شــش کمیتــه دربخش های 
مختلف فرهنگی، عمرانی، خدماتی، رفاهی و.... متشــکل از 
ادارات ودستگاه های ذی ربط خبر داد و گفت: قسمت اعظم 
زیر ساخت های لازم برای اســتقبال از زوار عتبات عالیات 

شکل گرفته و قسمتی نیز درحال انجام است.
وی گفت: امیدواریم امســال بتوانیم ضمن شناســاندن 
استان و شهرستان به مهمانان و زوار اربعین حسینی نسبت 

به سال های گذشته خدمات بهتری به آنان ارائه کنیم.
بســطامی با بیان اینکه دو مســیر برای تــردد زوار در 
نظرگرفته شــده است، گفت: مســیر اول حمیل، چرداول 
است که ورودی مســیر جاده ارغوان است و مسیر دیگری 
که بار ترافیکی بیشــتری را داراست و بخش اعظمی از زوار 
می توانند ازآنجا تردد داشته باشند مسیر اسلام آباد-ایوان-

ایلام است.

خبــر

استانها
sepehr.ostanha@gmail.com

ازطعمتلخورشکستگیتاشهدشیرینکارآفرینی
شاید  اســتان ها:  گروه  ســپهرغرب، 
اقتصــاد مقاومتی در نگاه نخســت تنها 
جمله ای باشــد از چند کلمــه، اما همین 
واژه ها، خانواده ای را از ورطه ورشکستگی 

به کارآفرینی رسانده است.
عازم دزج شــدیم، شهری در 20 کیلومتری 
شهرســتان قروه که محل زندگــی خانواده ای 
است که ســال ها پیش طعم تلخ ورشکستگی 
را چشــیدند و 12 بار زمین خوردند، اما بازهم 
برخاســتند و با توکل به خــدا راه را از نو آغاز 

کردند.
موســی شــریفی، مردی که 10 سال پیش 
فروشــنده لوازم التحریر بود و به دلایلی بدهکار 
شد و کم کم ورشکســتگی، کام زندگی را برای 
وی و همسرش تلخ کرد تا جایی که بارها حتی 
برای تأمیــن کوچک ترین نیازهــای خود نیز 

درمانده می شدند.
می گوینــد، روزی دوســتی برایشــان یک 
کندوی عســل آورد و همان کندو ســرآغازی 
شد برای اینکه »زمین خورده« نمانند، تلاش و 
حرکت و ســرزندگی زنبورها باعث شد تا آن ها 

هم تلاش و حرکت را از سر بگیرند.
رفته رفته تعداد کندوها بیشــتر شد و گاهی 
هم برای تولید گونه های مرغوب تر عسل، راهی 
کوه های اطراف می شدند و از کندوهای وحشی، 

زنبور به امانت می گرفتند.
تازه داشــت زندگی روی خــوش خود را به 
این زوج جوان نشــان می داد که بیماری »لوک 
آمریکایی« گریبان گیر مزرعه آنان شد و بازهم 

همه کندوها از دست رفتند و این بار همان یک 
کندو را هم نداشتند.

ازآنجاکه راه و رســم ایســتادگی در برابر 
مشــکلات را یــاد گرفته بودنــد، بازهم از پا 
ننشســتند و دوباره کار خود را از سر گرفتند. 
این تجربه تلخ 11 بار دیگر تکرار شد اما این 
زوج با اســتقامتی دوچنــدان جریان زندگی 
را ادامــه دادند تا بحث اقتصــاد مقاومتی به 
میان آمد و آنان که حال محکم و مقاوم شده 
بودند، با رونق کســب وکار خود به فکر ایجاد 
کار برای افرادی افتادند که شاید مانند آن ها 
از بی مهری های روزگار چشــیده  تلخ  طعمی 

باشند.

مزرعه خود را توسعه دادند و حال 4 مزرعه 
پرورش زنبورعسل با بیش از 460 کلونی دارند 
و در برخی برداشت های سالانه خود توانسته اند 

بیش از سه تن عسل هم برداشت کنند.
پای صحبت های این کارآفرین که نشستیم، 
پوشــش گیاهی منطقه و تنوع آن را زمینه ای 
برای توسعه و اشــتغال به کار زنبورداری اعلام 

کرد.
موســی شــریفی عقیده دارد که عسل باید 
در سبد دارویی مردم جای داشته باشد چراکه 
دارویی شــفابخش برای همه امراض به شــمار 

می رود.
وی کــه حــالا بــه فــرآوری محصــولات 

زنبورعسل به عنوان مهم ترین برنامه کاری خود 
مشــغول است تاکنون 10 گرم زهر زنبورعسل، 
48 کیلوگرم موم خالص، 19 کیلو ژل رویال با 
تولید 3 هزار و 800 ملکه اصلاح نژاد شــده و 
370 کیلوگــرم گرده گل تولیــد کرده و از آن 
محصولاتی مانند سرکه عســل و شامپو عسل 

برای نخستین بار در ایران تولید کرده  ست.
شــریفی با اشــاره به برکات ایــن اقتصاد 
شــیرین، عنوان کرد: خوشبختانه تاکنون برای 
64 نفر به صورت مســتقیم توانســته ایم شغل 
ایجاد کنیم و چشــم انداز بعدی اشــتغال زایی 

برای 100 نفر است.
وی بــا بیــان اینکــه در راه تولیــد بــا 
برخی  مشــکلاتی هم مواجه هســتیم کــه 
معلــول علت های طبیعی و برخی هم مربوط 
بــه قوانیــن دســت و پاگیر اســت، افزود: 
آلودگــی هــوا و ورود ریز گردهــا، کمبود 
ســرمایه، وجود دلالان و ورود عســل های 
این عرصه، نیش هایی  تقلبی در  و  دست ساز 

رنج می بریم. آن  از  است که 
هم اکنون شــریفی برترین نژادهای زنبور را 
دارد و هیچ دوره ای نیســت که در آن شرکت 

نکند تا بر تجربیات خود بی افزاید.
ایــن زوج که حــالا فعالان عرصــه اقتصاد 
مقاومتی هستند طی فصول بهار و تابستان در 
شهرســتان قروه و در روستای »گرمخانی«، به 
پرورش زنبورعسل اشــتغال دارند و در فصول 
پاییز و زمســتان ترک دیار کرده و برای ادامه 

کار خود به دزفول سفر می کنند.

رئیس پلیس راه استان ایلام خبر داد:

استقرار ایستگاه ثبت ساعت در پایانه مسافربری برکت شهرستان مهران
ســپهرغرب، گروه اســتان ها: رئیس 
پلیس راه استان ایلام از استقرار ایستگاه 
ثبت ساعت و نصب ســامانه پایش تردد 
ایام  ناوگان حمل مســافری در  هوشمند 
اربعین حســینی )ع( در پایانه مسافربری 

برکت شهرستان مهران خبر داد.
ســرهنگ رضا همتی زاده روز گذشــته در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: تمامی رانندگان 
اتوبوس که برای حمل و جابجایی زائرین عتبات 
عالیــات در مرز مهران تــردد می کنند باید در 
پایانه برکت که مبدا و مقصد اتوبوس ها اســت، 
اقدام به ثبت ســاعت و باطل کنند در غیر این 

صورت حق حمل مسافر را ندارند.
وی افزود: تمامــی اتوبوس هایی که در ایام 
اربعین در این مســیر تردد می کنند باید مجهز 
به سیستم سامانه سپهتن باشند زیرا با نشستن 
پشت فرمان راننده ملزم به قرار دادن گواهینامه 
خود در داخل این دستگاه است و این سیستم 
قابلیــت ارتباط با دیتابیــس اصلی پلیس راه به 
صــورت آنلاین می تواند مجــاز بودن رانندگی، 

راننده را به سیستم گزارش دهد.
رئیس پلیس راه استان ایلام یادآور شد: در 
صورت عدم مجوز، هشــدارهای صوتی مناسب 
به راننده داده خواهد شــد و آن را از رانندگی 

منع خواهد کرد.
وی یادآور شــد: هر راننده مجاز به 9 ساعت 
رانندگی در طول شبانه روز می باشد و به ازای هر 
4ســاعت رانندگی مداوم ملزم به به استراحت 

10 دقیقه ای هستند.
سرهنگ همتی زاد گفت: از مزایای این سامانه 
این است که به محض عدم رعایت سرعت مجاز 
و اســتراحت بین رانندگی، پیغام های مناسب 
صوتی جهت آگاه سازی راننده اعلام می کند و 
در صورتی که راننده از سرعت مجاز تجاوز کند 
هشدارهای لازم به راننده داده خواهد شد و در 
صورت عدم تصحیح ســرعت، راننده در پلیس 
راه بعدی مورد بازخواســت و اعمال قانون قرار 

خواهد گرفت.
وی یادآور شــد: دوربین های نصب شــده 
در داخــل اتوبوس ها در موارد های مشــخص 
می توانــد تصاویر ســاعاتی که راننده پشــت 
فرمــان نشســته را به ســرور اصلــی انتقال 
دهــد که با این کار می تــوان تطابق راننده با 
گواهینامه و همچنین وضعیت ظاهری راننده 
مانند صحبت کردن با موبایل یا عدم استفاده 
از کمربنــد ایمنی و... را بــه صورت تصویری 
بررســی و در صورت تخطی از مقررات اعمال 

انجام گیرد. قانون 

حکایت درب های همیشه بسته و پله های خاموش پل هوایی میدان آزادی سنندج
ســپهرغرب، گروه اســتان ها: درب های 
پل  خامــوش  پله های  و  بســته  همیشــه 
هوایی میدان آزادی ســنندج و درد دل ها و 
عابران  و  تاکســی  رانندگان  گله مندی های 
از ســهل انگاری مدیران شهرداری این شهر 
آورده  به وجود  برای مردم  فراوانی  مشکلات 

است.
امروزه عبور از پل های مکانیزه عابران پیاده یکی 
از نشانه های توسعه یافتگی شهری محسوب می شود 
اما متأســفانه در شهری همچون سنندج خبری از 
توسعه یافتگی نیست و شــهروندان به »کم توجهی 

مسئولان شهرداری سنندج« عادت کرده اند.
یکی از معضلاتی که شــهر سنندج از سال های 
دور تاکنون با آن مواجه بوده و راه حل های متفاوتی 
نیز در خصوص آن در جلســات مختلف مرتبط با 
امور شــهری مطــرح و مورد بحث و بررســی قرار 
گرفته مشــکل »ترافیک شهری« است که شاید به 
کار بردن واژه معضل برای توصیف آن بهتر باشــد، 
معضلــی که اگرچه حل آن در نگاه اول ســخت و 
زمان بــر بوده امــا با تدبیر و مهم تــر از آن جدیت 
در پیگیــری آن به طور قطع قابل حل اســت اما 
متأسفانه در تصمیم گیری ها و نحوه مدیریت معاون 
عمرانی اســتانداری کردســتان مدیر مورد اعتماد 
دولت های »مهرورز« و »تدبیر«، شــهرداران سابق 
و جدید، مدیران شــهرداری، اعضای شورای شهر 
قدیم و جدید ســنندج نه تدبیری وجود دارد و نه 

پیگیری جدی که منتج به نتیجه شود.
میدان آزادی ســنندج یکــی از قدیمی ترین 
میدان های این شهر اســت که به دلیل مرکزیت 
و امکان دسترســی به دیگر مناطق شــهر روزانه 
افراد بســیاری از این میدان عبور می کنند و این 
میــدان با حجم عظیم ترددهــا تنها یک پل عابر 
پیاده دارد که آن هم متأســفانه به دلایل نامعلوم 
همیشه خراب است؛ پلی که برای تضمین امنیت 
تردد عابران پیــاده از عــرض خیابان ها احداث 
شده گاهاً در طول روز عابرانی به تعداد انگشتان 

دست هم ندارد.
احداث پــروژه »پل هوایی مکانیــزه عابر پیاده 
میــدان آزادی ســنندج« با هدف کاســتن از بار 
ترافیکی هسته مرکزی شهر در کنار سهولت تردد 
و بالا بردن ضریب امنیت عابران پیاده در سال 92 
از ســوی شهردار وقت سنندج، اعلام عمومی شد و 
مورد اســتقبال مردم نیز قرار گرفت اما با گذشت 
4 ســال این پل غیر مکانیزه و همیشه تعطیل هم 
نتوانســت دردی دوا کند چراکه به دلایل نامعلوم 
همیشه خراب است و این روزها عابران از وضعیت 
موجود آن ناراضی اند و نارضایتی شــهروندان را از 
صورت تمام افرادی که در طول شــبانه روز اعم از 
ســواره و پیــاده در حال عبور از اطــراف آن بوده 
را می توان به وضوح مشــاهده کرد اما کســی هم 
نیست که پاســخ گوی این وضعیت نامناسب باشد 
و مســئولان مربوطه گوش شنوا و چشم بینا برای 

برطرف کردن مشکلات مردم ندارند.

متأسفانه »پل هوایی غیرمکانیزه و تعطیل عابر 
پیاده میدان آزادی ســنندج« هیچ کارایی اصولی 
ندارد و فقط فضا را اشــغال کرده اســت و عابران 
مجبور هســتند از زیر آن و ازخیابان ها عبور کنند 
که این وضعیت نامناســب ســبب ترافیک در این 

محدوده شهر شده است.
در همین راســتا برای تهیه گــزارش به میدان 
آزادی شــهر ســنندج رفتیم و با رانندگان تاکسی 
کــه دلیل 50 درصد از ترافیک ســنندج را عابران 
پیاده می دانســتند و گله مند بودنــد مصاحبه و از 
طرفی دیگر درد دل های شــهروندان ســنندجی و 
دلیل اینکه چرا ترجیح می دهند خطرات را به جان 
بخرنــد و از زیر پل و روی خیابــان تردد کنند، به 

گفت وگو پرداختیم.
راننده تاکسی ســنندجی: شهروندان سنندجی 

سبب ایجاد ترافیک هسته مرکزی شهر می شوند
خالد نجفی که 13 ســال ســابقه تاکســیرانی 
در شــهر ســنندج را دارد، اظهار داشت: متأسفانه 
شــهروندان ســنندجی برای تردد در خیابان های 
شــلوغ از خط عابــر پیاده یــا پل عابر اســتفاده 
نمی کنند و درست از وســط خیابان عبور کرده و 

سبب ایجاد ترافیک می شوند.
وی با بیان اینکه باید فرهنگ ســازی استفاده از 
پل عابر پیاده در مردم نهادینه شود، گفت: مشکل 
اصلی شــهر سنندج وجود دستفروشان و سد معبر 
پیاده رو ها توسط این افراد است که سبب می شوند 
مردم بــرای تــردد از خیابان ها اســتفاده کنند و 
باید دستفروشــان ساماندهی شــوند تا برای تردد 

شهروندان مشکلی ایجاد نکنند.
این راننده تاکسی سنندجی با اشاره به افزایش 
نرخ جمعیــت و حجم زیاد ترافیــک تصریح کرد: 
متأسفانه پیاده روهای سطح شهر سنندج بسیار کم 
عرض و پاســخ گوی این حجم از تردد مردم نیست 

و شهروندان به دلیل مشغله و عجله داشتن از وسط 
خیابان رفت وآمد می کنند و سبب ایجاد مشکلاتی 
برای خود و ماشــین ها می شــوند و درخواستم از 
ارگان های مربوطه این اســت که حداقل پیاده روها 

را عریض کنند.
وی گفت: نباید قانون فقــط مختص رانندگان 
باشــد و باید قانونی نیز بــرای عابران پیاده در نظر 

گرفته شود.
میدان آزادی ســنندج تنها یک پل دارد که آن 

هم درست و حسابی کار نمی کند
نجفی افزود: شهر ســنندج مرکز استان بوده و 
میدان آزادی هم یکی از شــلوغ ترین خیابان های 
شــهر است اما متأســفانه تنها یک پل دارد که آن 
هم درســت و حســابی کار نمی کند و این پل به 
گونه ای طراحی شــده که موتــورش در بغل پله ها 
و در دســترس مردم اســت و بارها مشاهده کردم 
که جوانان به قصد شــیطنت به موتور دســت زده 
و زمانــی که مردم از پله اســتفاده می کنند پله را 
متوقف می کنند و وســیله ای برای ســرگرمی این 

جوانان شده است.
راننده تاکســی ســنندجی: 50 درصد ترافیک 

سنندج را عابران پیاده ایجاد کرده اند
منصور زندی یکی دیگر از رانندگان تاکســی با 
تاکید بر اینکه 50 درصد ترافیک سنندج را عابران 
پیاده ایجاد می کنند، اظهار داشت: زمانی که چراغ 
راهنمایی و رانندگی ســبز می شــود 30 ثانیه اول 
فقط عابران پیاده عبور می کنند و این مشکل جدی 
برای رانندگان و ایجاد ترافیک در سطح شهر است.

به عنوان یک شــهروند ســنندجی »فلســفه 
ساختن پل هوایی میدان آزادی را نمی دانم«

وی گفت: متأســفانه پایه های پل هوایی میدان 
آزادی مانع تردد و در جریان آرام ترافیک اســت و 
واقعاً بنده به عنوان یک شــهروند »فلسفه ساختن 

این پل را نمی دانم« چراکه همه از وســط خیابان 
عبــور می کنند و اگر از بنده باشــد می گویم پل را 
بردارند تا حداقل پایه ها مانع تردد ماشین ها نشود.

مسئولان شهرداری سنندج به جای عمل کردن 
فقط "شعار" می دهند

این راننده تاکسی که 5 سال سابقه تاکسیرانی 
دارد، تصریح کرد: مشکل اصلی شهر سنندج پیگیر 
نبودن مسئولان و شهرداری است چراکه شهرداری 
به جای عمل کردن فقط شــعار می دهد و به نظر 
بنده شــهرداری ســنندج باند و باند بازی است و 

فرصتی برای پیگیری مشکلات مردم ندارند.
مسئولان شهرداری سنندج بیشتر به فکر قدرت 

هستند تا پیگیری مطالبات مردم
وی گفــت: به نظــر بنده چون مســئولان در 
شهرداری سنندج زود به زود عوض می شوند بیشتر 
به فکر قدرت هســتند تا پیگیــری مطالبات مردم 
و همین ســبب می شود کسی پاســخ گو نباشد و 

مشکلات روز به روز بیشتر شوند.
شــهروند ســنندجی: پله برقی میــدان آزادی 

سنندج همیشه "خاموش" است
حاج احمد امجــدی در گفت وگو بــا خبرنگار 
تسنیم در سنندج در پاسخ به این سئوال که چرا از 
پل عابر اســتفاده نمی کنید، اظهار داشت: زانوهایم 
درد می کند و دکتر بالا رفتن از پله را ممنوع کرده 
اســت و با وجود خطرات بســیار مجبور هستم از 
خیابان رد شــوم چرا کــه در میدان آزادی پلی در 

کار نیست.
وی گفــت: متأســفانه این پله برقی همیشــه 
خاموش است حتی جوانان حوصله بالا رفتن از این 
پله ها را نداردند چه برســد به سالمندان که توان و 
قدرت استفاده از این پله همیشه خاموش را ندارند 

و ترجیح می دهند از وسط خیابان عبور کنند.
این شــهروند سنندجی تصریح کرد: درخواستم 

از مسئولان و شهرداری این است که این مشکل را 
پیگیری و حل کنند چراکه این پل به منظور ایجاد 
امنیت و رفاه برای شهروندان ساخته شده است نه 

آشغال کردن فضا.
شهروند ســنندجی: به دلیل خاموش بودن پله 

برقی مردم از خیابان عبور می کنند
رعنــا محمــدی یکی دیگــر از شــهروندان 
ســنندجی اظهار داشــت: چند ماه قبل دخترم 
بــاردار بــود و از آنجا که اکثر پزشــکان در این 
منطقــه قرار دارند تقریباً هر روز به دکتر مراجعه 
می کــرد و به دلیل خاموش بودن پله برقی با آن 
وضع مجبور بود از وســط خیابــان عبور کند و 
از مســئولان می خواهم مشــکل این پله برقی را 

کنند. برطرف 
)شنو.م( دانشجوی رشته حسابداری یکی دیگر 
از شهروندان ســنندجی اظهار داشت: به نظر بنده 
در ســاخت این پله برقی هیچ گونه خلاقیتی به کار 
نرفته؛ عرض پله ها کم؛ چهره شــهر را زشت نشان 
می دهد و فضای بسیاری را اشغال کرده و مهم تر از 
این همه مشکلات در اوج شلوغی همیشه خاموش 

است.
مســئولان شــهرداری پاســخ گو مطالبــات و 

مشکلات مردم نیستند
وی با بیان اینکه مسئولان شهرداری پاسخ گو 
مطالبات و مشــکلات مردم نیســتند، افزود: اگر 
این پل کلًا سرپوشــیده بود خیلی بهتر بود واقعاً 
نمی دانم مســئولان با چه هدفی اقدام به ساختن 

پله برقی کردند که همیشه خاموش است.
همیشه از وســط خیابان عبور می کنم چراکه 

حوصلــه بالا رفتن از پله برقی خاموش را ندارم
این شهروند سنندجی تصریح کرد: شخصاً در 
این 4 ســال گذشته یکی دو بار بیشتر از این پله 
اســتفاده نکرده ام و همیشه از وسط خیابان عبور 
می کنــم چراکــه حوصله بالا رفتــن از پله برقی 

خاموش را ندارم.
بــه  زودی نقص های پل هوایــی میدان آزادی 

برطرف می شود سنندج 
جلال شریعتی اظهار داشت: پل هوایی میدان 
آزادی ســنندج برخی اشکالات فنی دارد و هنوز 
در اختیار پیمانــکار بوده و تحویل موقت صورت 

است. نگرفته 
وی گفــت: تاکنون نیز یک دو جلســه ای در 
کمیســیون عمران شــورای شــهر در راســتای 
برطرف کردن مشــکلات فنــی و تعیین تعکلیف 
پــل هوایی میدان آزادی ســنندج برگزار شــده 

است.
رئیس شورای شهر ســنندج تصریح کرد: ان 
 شاء الله به  زودی مشکلات و نقص های پل هوایی 
میدان آزادی سنندج برطرف و روبه راه می شود.

شــریعتی در پاســخ بــه این ســئوال که آیا 
احتمــال دارد پل هوایی میدان آزادی ســنندج 
برداشته شــود، افزود: احتمال برداشته شدن پل 

هوایی میدان آزادی »ضعیف« است.


